
Adw. Marta Kaczyńska o stawkach adwokackich
W ostatnim numerze tygodnika "W Sieci" ukazał się felieton adw. Marty Kaczyńskiej na
temat stawek adowkackich. 

- Przywrócenie zasad obowiązujących uprzednio sprawi, że wykonywanie zawodu adwokata lub radcy
prawnego stanie się dla wielu młodych adeptów zupenie nieopłacalne. - czytamy w artykule.

czytaj tekst adw. Marty Kaczyńskiej "Miarkowanie uprawnień"
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